
 

 
 
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde 

 

 

 

06-03-2019 

Afdeling Afd. 18 – Lindeparken 

Mødested/-dato 4. februar 2019 

Referent Kirsten Secher 

Mødedeltagere Lisbeth, Paw, Anna og Kirsten N. Afbud fra Kent. 

 

 
 

 Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af dagsorden og 
referat af bestyrelsesmødet 7/1 
2019  
 

Dagsorden godkendt.  
Referat fra sidste møde godkendt og underskrevet. 

2. Orientering 

 

KN orienterede om pedelsituationen. 
Tagrender: murerne har været her og lægge de sidste 
tagsten på plads igen i de enkelte hjørner af blokkene. 
Rågerne: der er sendt besked rundt, at der bliver 
nedskydning af råger fra den 29.1. – 15.3. i tidsrummet 
8-20. Der er sat en skræmmefugl op i blokken nr. 46-48. 
Trapperengøring: der er klaget til Claus om fugleklatter i 
vindueskarmene i nr. 26. Er endnu ikke fjernet. 
Vindueskarme står ikke på den udleverede 
rengøringsarbejdsbeskrivelse.  
KN tager fat i Claus om arbejdsbeskrivelsen, da vi ikke 
rigtigt kan bruge den til noget. Virker som en gammel 
beskrivelse. 
Infotavlen i vaskehuset: der er nu kommet priser på. Det 
er ikke tilfredsstillende, det de har lavet. Selve infotavlen 
kan fortsat ikke komme op. KN har gjort opmærksom på, 
at det ikke er godt nok. KN har endnu ikke fået en 
tilbagemelding fra leverandøren af infotavlen. 
Der er kommet brev fra YouSee om kabelarbejde den 
8.2. 
KN har været til erfa-møde for afdelingsformænd. 
Der er repræsentantskabsmøde den 3.4.2019 og 
temamøde den 23.10.2019. 
 

. Afdelingsmøde 2019 og evt. 
budgetønsker/-ændringer 2020 
 

Afholdes mandag den 26.8. kl. 19. 
Sidste frist i april med budgetønsker ud over det, der 
automatisk kommer med i budgettet. 
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4. Aktivitetsudvalget 
 

Pga. afbud fra Kent er der ikke noget at berette om. 

5. Eventuelt 
 

Anna P. der er ikke fugleklatter i vindueskarmene i nr. 48, 
men derimod er der meget beskidt i barnevognsrummet. 
Der ligger en stor mængde cigaretskodder lige i hjørnet 
ved kældernedgangen. 
2018-regnskabet er fremsendt til godkendelse af 
bestyrelsen og blev godkendt/underskrevet. 
 

 


